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24  Nisan  2016  tarihinde  oynanan  Trabzonspor  Fenerbahçe
karşılaşmasında  yaşanan  olaylarla  ilgili  olarak  Trabzon
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Orhan Fevzi Gümrükçüoğlu bir
açıklama yaptı. Başkan Gümrükçüoğlu açıklamasında şu ifadelere
yer verdi;

“2010-2011 futbol sezonunda sahadaki mücadelenin saha dışında
da  yapılması  ve  sonuçlara  etki  edilmesi  ile  başlayan  3-
Temmuz-2011  süreci sonrasında Türkiye’de futbola bakış açısı
değişmiş,  taraftarların  maçlara  ilgisi  düşmüş,   futbolun
inandırıcılığı zedelenmiş, kontrolsüz olaylar Türk futbolunda
maalesef yaşanmaya başlamıştır.
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Son  5  yılda  baskı  ile  gördüğü  hataya  düdük  çalamayan,
görmediğine  çalabilen  hakemlikler   ortaya  çıkabilmiş,  spor
adamlarının mesajları taraftarları germiş,  beklenen Adalet de
sağlanmadığı  için  maçlar  kızgın  ortamlarda  oynanmaya
başlamıştır.   3  Temmuz  sürecinde  hakkı  elinden  alınan
Trabzonspor’un  Fenerbahçe maçları çok gergin bir atmosferde
oynanmış ve provakatif eylemlerin de etkisiyle  istenmeyen
olaylar  yaşanmıştır.   Trabzonspor’un  diğer  takımlarla
müsabakalarında mağlubiyetleri olsada ortamın böylesine gergin
olmamasının nedenini düşünmek icab eder.  Tüm bunlara karşın
dün  oynanan  karşılaşmada  Fenerbahçe’nin  bazı  oyuncuları
Trabzonspor taraftarı tarafından alkışlanmıştır.

Karşılaşmanın  son  bölümlerinde  bizimde  anlayamadığımız  bir
şekilde  deniz  tarafındaki  kale  arkasının  bir  bölümünde
taraftar hareketlenmesi yaşanmış ve sonrasında da bir  genç 
maçın yardımcı hakemine fiili saldırıda bulunmuştur.



Böylesi  bir  saldırı  hadisesinin  Trabzon’da  yaşanmasından
ötürü   son  derece  büyük  bir  üzüntü  yaşıyor  ve  futbol
kamuoyundan  özür  diliyoruz.  Sezon  başından  bu  yana
Trabzonspor’un aleyhinde bariz hatalar yapılması ve kamuoyunun
genelinde ‘Trabzon tırpanla doğranıyor’ yorumları takımımızın 
ve camiamızın mağduriyetini ortaya koyarken,  17 yaşında bir
genç tarafından yapılan bu saldırı tüm haksızlıkların önüne
geçmiştir.

Yapılan bu saldırı olayının savunulacak hiçbir yanı yoktur.
Trabzon barışın ve kardeşliğin şehridir. Bu özelliğini Trabzon
bundan  sonraki  dönemlere  de  taşıyacaktır.  Bundan  kimsenin
kuşkusu olmasın. Trabzonspor taraftarları arasında yer alan
birkaç  kişinin  yaptığı  eylemleri  bir  camiaya  mal  etme
gayretinde olanları üzüntüyle izliyorum. Kişilerle kurumları
ayırmak  gerektiğini  hatırlatıyorum.  Yaşanan  son  olayların
ardından  Trabzonspor  camiası  ve  kamuoyu  kendi  içinde  öz
eleştirisini yapmalı ve yoluna bu şekilde devam etmelidir.

Futbol kamuoyuna saygılarımla sunarım”


